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Zápis č. 4/2022 

 

z jednání VVČ konaného dne 30. srpna 2022 v zasedací místnosti MěÚ Chodov 

 

 

 

Přítomni: pp. Vlasák, Voleman, Zapf, Pavelka 

Omluven: pp. Pojar, Svobodová, Tureček  

Host: pp. Zapfová, Soukup 

 

  

Program: 

1) Zahájení  

2) Informace o akcích, které se uskutečnily 

3) Poděkování členům VVČ za práci ve výboru 

4) Diskuze k finanční alokaci do sportu a kultury pro rok 2023 

5) Různé 

 

 

ad 1) Zahájení – jednání zahájil p. Vlasák a přivítal přítomné. 

 

ad 2) Členové VVČ hodnotili akce, které proběhly od posledního jednání výboru. 

2.2. Krajský přebor škol (šachy) – akce proběhla 

4.4. 6. ročník Chodovského šachového festivalu – pěkná akce 

10.4. Jarní sprinty 2022 – zdařila akce, velká účast 

16.4. Den Země – akce proběhla 

20.4. Atletika pro Chodov – zdařilá akce 

23.4. Jarní turnaj ve florbalu – akce proběhla 

7.5. 31. ročník Chodovské tretry – akce proběhla 

21.-22.5. Okresní kolo hry Plamen, okresní kolo v požárním sportu dorostu – akce proběhla 

27.-29.5. Závod Vlčat a Světlušek – pěkná akce 

28.5. O pohár starosty města Chodov – akce proběhla 

5.6. XXII. ročník Dětské závody LRU- akce proběhla 

8.6. Kolo pro rodinu – zdařilá akce 

11.6. Pohádkový les – akce proběhla 

11.-12.6. Český pohár juniorů a juniorek v beachvolejbalu Chodov 2022 – pěkná akce 

12.6. Chodovský bike 2022 – zdařilá akce 

17.-18.6. 22. ročník Maxištafety – zdařilá akce, velká účast 

18.6. Chodov sobě 2022 – akce proběhla 

25.-26.6. Český pohár žen v beachvolejbalu Chodov 2022 – pěkná akce 

30.-31.7. Mistrovství ČR U18 kadetů a kadetek v beachvolejbalu Chodov 2022 – pěkná akce 

 

ad 3) Předseda VVČ p. Vlasák zhodnotil práci výboru pro volný čas a poděkoval členům 

výboru za jejich práci v uplynulém období. 

                             

ad 4) Členové VVČ dále diskutovali k finanční alokaci do sportu a kultury pro rok 2023.   

Předseda VVČ informoval o tom, že oslovil ostatní města, aby si udělal obraz o poskytování 

finanční podpory do těchto oblastí. Z oslovených 10 měst poskytlo tyto informace 5 měst. 

Výsledek je takový, že finanční podpora do výše uvedených oblastí je přibližně totožná 

s podporou, kterou poskytuje také Město Chodov. S tím rozdílem, že pro každé město 

samozřejmě platí odlišná pravidla. Nicméně náklady organizací se zvyšují a tudíž bude VVČ 
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pro příští rok žádat o zvýšení dotací na podporu organizované zájmové a sportovní činnosti dětí 

a mládeže o cca 100.000,- Kč. 

 

 

Ad 7) Na závěr jednání pan Zapf informoval členy výboru, že pro příští rok nebude BVC žádat 

o mimořádnou dotaci 200.000,- Kč na vrcholový sport, jako v letošním roce. Situace je taková, 

že bohužel hráči a hráčky ubývají a tudíž se klub již nebude účastnit vrcholových soutěží. 

 

 

 

 

 

 

      

Program: 

 

Datum a čas dalšího jednání VVČ bude upřesněn.                                 zajistí tajemnice VVČ 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                    

Bc. Marcel Vlasák v.r. 

předseda VVČ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Petra Pivková                                                     

tajemnice VVČ                                                                             


